
Protokoll fra styremøte
Bratte Rogalands Venner

Tirsdag 28.5.24
Kl. 18.00 – 20.00

Møtested: Innovasjonsparken på Ullandhaug - Professor Olav Hanssens vei 11.

Oppmøtte: Stian, Jostein, Dag, Julie, Joakim, Aleksander, Gro og Grim.

Fraværende: Therese, Erika og Sjoerd

Sak Ansvar

9/24 Godkjenning av innkalling og dagsorden Styret

10/24 Godkjenning av referat fra 20.2.24 Styret

11/24 Orientering om klubbøkonomi og medlemstall Stian og kasserer

12/24 Orienteringssak om arrangement og komitearbeid Stian og
komiteledere

13/54 Drøftingssak om samarbeid i regionen Dag og Stian

14/24 Eventuelt



Sak 9/24: Godkjenning av innkalling og dagsorden

Vedtak: Styret godkjenner innkalling og dagsorden

Sak 10/24: Godkjenning av protokoll fra 20.2.24

Vedlegg: Protokoll styremøte BRV 20.2.24

Vedtak: Styret godkjenner protokoll fra 20.2.24. Merknad fra Dag; tittelen bør være “fra”
styremøte og ikke “til”.

Sak 11/24: Orientering om klubbøkonomi og medlemstall 2024

Vedlegg 1: Balanserapport - (2024-01-01 - 2024-05-15).pdf
Vedlegg 2: Resultatrapport - (2024-01-01 - 2024-05-15).pdf
Vedlegg 3: Medlemsvekst BRV

Styreleder gir kort orientering om klubbøkonomi og Stian på utvikling i medlemskap.

Vedtak: Styret tok orienteringen til etterretning.

Sak 12/24: Orienteringssak om arrangement og komitearbeid

Vedlegg 1: Årshjul 2024
Vedlegg 2: arrangementshandbok-nasjonale-konkurranser-rev.-30.01.24.pdf
Vedlegg 3: Organisasjonskart 2024.docx
Vedlegg 4: Ragstjørna naturreservat og klatring
Vedlegg 5: informasjonsplakat-ragstjorna.pdf

Oppdatering og status på pågående og planlagte arrangement samt status på saker fra de
ulike komitéene, deriblant oppdatert oversikt over medlemmer i komiteene.

Stian informerer om NM 2025, status tildeling. Les vedlagt arrangementhåndbok for
detaljer om ressurskrav samt finansiering.

Stian og Grim oppdaterer styret om fremgangen i hyttekomiteen. Julie sier litt om
fremgangen i årsfestkomiteen.

Stian og Jossi informerer om Ragstjørna (myrå) naturreservat i Oltedal og noen foreslåtte
tiltak fra klubbens side hva tilgang og bruk angår.

https://docs.google.com/document/d/11y5NYkW5uLsAtJuo5y8aeEaVQXuM7hk8fnWc0sb0ojc/edit?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/1fumVS1zb_w6bA-YuOeSxn7HoGeLacew9/view?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/1dqXTxMo7VAT0rqeV2Q91s7iN_EwXem8N/view?usp=drive_link
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1LIQ5-gR1MQ7IkOVpgIY_co0-fgOvBRY95E3-ttJT83I/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/document/d/1nbJIwZJJsQk8zsJDJ3Q-WXyNgkeGHTIlUh3WgD3UYn0/edit?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1_KKQSdPz8kyjv1svJNeJhkYgy4JKjdfp/view?usp=drive_link
https://docs.google.com/document/d/11l-IdNEBklBIZpSkm5GvuMbTtVfE7q6b/edit?usp=sharing&ouid=114878990005617418346&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/14WTeCIzRi8D9IIAb5gdwKCtU7_BtQJ72TR7Eh78Q9OE/edit?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1xW02YlLupLM7kjTV8gocUmZMmTmkR2f0/view?usp=drive_link


Vedtak: Styret tok orienteringen til etterretning. Styret stiller seg positive til å signalisere
ut til medlemmene via fører og andre kanaler om begrensningene som ligger i å klatre i
Ragstjørna naturreservat med hensikt i å opprettholde tilgang til klatringen her i fremtiden.

Sak 13/24: Drøftingssak om samarbeid i regionen

Det er et behov for å drøfte hvordan vi skal forholde oss til de ulike sentrene i byen og
komme til en slags konsensus om noen prinsipper for hva BRV skal drive med, spesielt
innenfor barneidretten og brattkortkurs. Men også generelt hva vi skal takke ja til og
hvordan vi skal forholde oss til de ulike aktørene. Det skjer en del endringer herfra og inn i
2025 med både SiS som utvider og får større fasiliteter og Air som nå har blitt Playground.

Vedtak: Styret vedtar å gi DL og styreleder mandat til å velge det som de mener er til
medlemmenes beste til enhver tid. De vil holde styret oppdatert ved endringer.

Sak 14/24: Eventuelt

Joakim informerer: Møte med NKF. Muligheter for å søke om penger til utearrangement.
Endring i trenerutdanning, lavere terskel for intronivå på trenerutdanning. Noe BRV har
etterspurt lenge.


